
Zápis z Valné hromady TJ Chropyně, z.s., konané dne 17. 4. 2024

Pozvaných delegátů :  24 delegátů TJ
Přítomných dle prezenční listiny:  19 delegátů TJ, tj. 73 %  /dle prezenční listiny/
Členové VV TJ:   5 členů
Zaměstnanci TJ   3 pracovníci
Hosté:  Mgr.  Milan  Bajgar  ,  MBA – 1.místostarosta města  Chropyně  a  ředitel  ZŠ,  pí.  Ludmila
Syptáková – ČUS Kroměříž, Ing. František Hrabal    

Jednání Valné hromady zahájil  a řídil  Ing.  Pavel Jurtík ,  místopředseda TJ Chropyně, z.s.  podle
následujícího programu:

1.  Zahájení                               
2.  Předložení a  schválení programu 
3.  Volba pracovních komisí – mandátová – J. Mrázová, Ing. Zuzana Štollová

 návrhová –  Ing. J. Krejčíř PhD. , P. Kytlicová  
4.  Zpráva o činnosti VV a TJ Chropyně, z.s. za uplynulé období od 05/2023 do 03/2024
5.  Zprávy předsedů  o sportovní činnosti jejich oddílů v období 2023-24
6.  Zpráva  o hospodaření TJ Chropyně, z.s. v roce 2023
7.  Zpráva kontrolní komise  
8.  Informace  mandátové komise o usnášení se schopnosti VH TJ Chropyně, z.s.   
9.  Volba třetího člena pro doplnění kontrolní komise  TJ Chropyně, z.s. /návrh Pavla Přikrylová/      
10. Návrh a schválení výše čl. příspěvků na rok 2025 TJ Chropyně, z.s. 
11. Projednání a schválení rozpočtu  na rok 2024
12. Diskuse            
13. Předložení, doplnění a schválení usnesení  VH TJ Chropyně, z.s.
14. Závěr

Ad 1) Místopředseda TJ Chropyně, z.s. zahájil  jednání VH TJ Chropyně, z.s. a zároveň přivítal
pozvané delegáty, pracovníky a hosty TJ Chropyně, z.s.  

Ad 2) Program pro jednání VH TJ byl schválen: 
Hlasování:pro : 19 delegátů proti: 0 zdržel se: 0

Ad 3) Do návrhové komise byli zvoleni: Ing. J. Krejčíř PhD. , P. Kytlicová
Hlasování: pro: 19 delegátů proti: 0  zdržel se: 0 

Do mandátové komise byli zvoleni: J. Mrázová, Ing. Zuzana Štollová
Hlasování: pro: 18 delegátů proti: 0  zdržel se: 1 

Ad 4) Zprávu  o  činnosti  VV  TJ  za  uplynulé  období  tj.  05/2023–  03/2024  přednesl  tajemník
TJ Chropyně, z.s.  Ing. S. Dřímal  

Ad 5) Zprávu o činnosti jednotlivých oddílů za období 05/2023 – 03/2024 přednesli předsedové
nebo  zástupci  oddílů,  kteří  seznámili  přítomné  s  jejich  sportovní  činností  a  úspěchy  sportovců
na turnajích, závodech, pohárech i bojových umění, reprezentace na mistrovství ČR a Evropy.   

 SG – JUDr. N. Navrátilová



 Atletika – PharmDr. J. Růžičková

 NH – Mgr. H. Štrublíková

 SPV – Ing. M.Kovaříková   

 ST - Ing. J. Baďura

 Kuželky -  Ing.Krejčíř, PhD

 Kanoistika – Ing. R.Randula

 Karate –  L.Petráková

 Badminton –  Ing. Z. Štollová

 Floorbal – P.Krutil

 Nohejbal – Ing. P. Menšíková

 Jóga – V. Hýbnerová
 

Ad 6) Zprávu o hospodaření za rok 2023 přednesl Ing. J. Krejčíř PhD.

Ad 7) Předsedkyně kontrolní komise Ing. M. Kovaříková seznámila přítomné s roční zprávou
           uzávěrky účetních  dokladů k 31.12. 2023.   

Při  kontrole  v  oblasti  finančního  hospodaření  nebylo  shledáno  žádných  závažných  
nedostatků.  Předloženou zprávu doporučuje schválit.  

Ad 8) Mandátová komise seznámila jednání VH TJ Chropyně, z.s.s počtem pozvaných a skutečně
přítomných delegátů.  Jednání Valné hromady TJ  Chropyně, z.s. bylo usnášení schopné s účastí
73% přítomných  delegátů. 

Ad 9)  Ing. P. Jurtík předložil  návrh  na doplnění dalšího člena do kontrolní komise TJ Chropyně,
z.s. , kterou je pí. P. Přikrylová. 
Hlasování: pro: 18 delegátů proti: 0  zdržel se: 1

Ad  10)  VV  TJ  Chropyně,  z.s.  předložil  návrh  výše  členských  příspěvků  TJ  Chropyně,  z.s.
na rok 2025 vč. vícenásobného členství v  TJ Chropyně, z.s., dle níže uvedeného   

– cvičící dospělí + senioři do 65 let 1.000,- Kč

– cvičící  mládež + studenti do 26 let + cvičící senioři 65+ 
                 a necvičící          500,- Kč
Vícenásobné členství /platí se pouze  ve 2  oddílech/             
            -  cvičící  mládež + studenti do 26 let + cvičící senioři 65+ vč.             +500,- Kč   
               k základnímu  čl. příspěvku /celkem 1000,- Kč/ 

– dospělí do 64 let vč.                                                      +1000,- Kč
k základ. čl. příspěvku /celkem 2000,- Kč/

Hlasování: pro:19 delegátů proti: 0  zdržel se: 0         

Ad 11) Ing. J. Krejčíř seznámil přítomné s rozpočtem pro rok 2023 a předložil ho ke schválení.
Rozpočet byl v předloženém návrhu schválen.
Hlasování: pro: 19 delegátů proti: 0   zdržel se: 0
 
Ad 12) Diskuse  

➢ Pí. L. Syptáková -  pozdravila  jednání  VH TJ Chropyně, z.s.,  poděkovala za skvělou  práci



v  dobrovolné  činnosti  trenérů  a  cvičitelů  v  jejich  trenérské  činnosti,  sportovcům
za  dosažené  velmi  dobrých sportovních  úspěchů a  popřála  všem hodně dalších  úspěchů
ve sportovní činnosti v nastávajícím období.

➢ Mgr. M. Bajgar vysvětlil situaci  rozdělení dotací na sportovní aktivity  mládeže jednotlivých
subjektů a zároveň požádal o spolupráci  k vytvoření nových kritérií /Vnitřního předpisu/ pro
rozdělování dotací.

➢ pí. V. Hýbnerová – vznesla dotaz  na  možnost  částečné úhrady čl. příspěvků  v případě, že
cvičenec cvičí ½ roku. 
Bylo na místě vysvětleno a zamítnuto.

➢ Ing.  M.  Kovaříková   doporučila  přepracovat  stávající  kritérium pro  rozddělování  dotací
Města Chropyně na sportovní aktivity mládeže a dorostu,  členů TJ Chropyně, z.s.

➢ Mgr.  Hana  Štrublíková  se  dotazovala  na  termín   vybudování  zázemí  pro  sportovce
u házenkářského hřiště  a zároveň upozornila na opomenuté zřízení socialní zařízení pro
veřejnost.

➢ Ing.  P.  Jurtík  předložil  návrh pro zrušení  společného jednání  předsedů se členy  VV TJ
Chropyně, z.s. v měsících březen a  září d.r. a ponechat pouze společné jednání v  závěru
kalendářního roku v měsíci prosinec s tím, že v případě řešení  naléhavé problematiky oddílu
lze projednat s VV TJ Chropyně, z.s. v plánovaných termínech schůzí. 

Hlasování: pro: 19 delegátů                   proti: 0               zdržel se: 0

Ad 13)  Usnesení z jednání VH TJ Chropyně, z.s. bylo po předložení a doplnění návrhové komise
schváleno a je přílohou tohoto zápisu. 
Hlasování: pro: 19 delegátů proti: 0    zdržel se: 0  

Ad 14) Závěr VH TJ Chropyně, z.s. provedl  místopředseda TJ Chropyně, z.s. Ing. P. Jurtík              a
poděkoval  radním  Města  Chropyně  za  jejich  spolupráci,  dále  pak  funkcionářům,  cvičitelům,
trenérům  a zaměstnancům za celoroční prospěšnou činnost věnovanou především dětem a mládeži. 

Přílohy: - usnesení z VH TJ konané dne 17. 4. 2024

  
Chropyně dne 17. 4. 2024

Tělovýchovná jednota Chropyně, z.s.
Bc.Petr Zavadil
předseda

 
Zapsala: Jiřina Mrázová 
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